
Zápis z jednání třídních důvěrníků 8.10.2019 

 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné třídní důvěrníky a vyzvala je k volné diskuzi, ze které 

vyplynuly následující body k diskuzi s vedením školy či vedením města: 

a. Problematika drog – byla a je stále aktuální i na naší škole, návrh na větší prevenci 

v této oblasti, spojit se s některou organizací a připravit besedy, nejlépe s mladými 

lidmi, kteří si sami prošli těmito zkušenostmi, předpoklad lepšího přijetí od žáků 

b. Jak se vyřešila tato problematika na ZŠ v minulém školním roce – stav – zjistit 

c. Zákaz kouření nejen budově, ale i okolí ZŠ – chybí cedule 

d. Problematika sebepoškozování u dětí – prevence, besedy, psycholog… 

e. Utužování kolektivu ve třídách – spojit se se školním psychologem v této 

problematice 

f. Dodržování školního řádu, zejména co se týče porušování v oblasti drog – dotaz na 

vedení 

g. Odměny na konci školního roku – než jednotlivci spíše třídy – jak vybrat, hodnocení 

h. Odměna pro žáka v rámci třídy, kterého si vyberou sami na základě vlastního 

hodnocení 

i. Dopravní situace okolo školy a její řešení – probrat s vedením města 

 

 

 

Zapsala: Ivana Flajšingerová 


